
Til deg som vil redde verdens klima!

Jeg vil du skal lese vedlagte, det er kort og konsist og det tar ikke lang tid. Det 
inneholder et budskap til dere som jobber så hardt for å redusere klimagass 
utslipp. 
Det er nå så mye klimagass i atmosfæren sies det at vi er begynt å merke 
effekten i form av ekstra ekstreme hetebølger, stormer, kulde, etc. De er 
kommet for å bli og det blir bare verre fordi mengden klimagasser i atmosfæren
fortsetter å øke.    

Jeg vil at dere skal tenke over at ingen har lyktes med drastige reduksjoner i 
klimagassutslipp. Norge er vel kommet lengst med sine 5% reduksjon så langt. 
Det er 7 år igjen til 2030 og da har man lovt å redusere utslippene 55%. Det er 
helt uoppnåelig innser også flere politikere. 
På toppen av det hele så er Norges utslipp 0,11% av verdens utslipp!! Med store
økonomiske anstrengelser oppnår vi ingen ting det blir bare verre. Samtidig gjør
resten av verden det ikke bedre! Kina og India er ikke kommet igang ennå!
I Norge snakker man om klimagass fangst fra industriens utslipp og lagre det 
under havbunnen. Det er visstnok prosjekter på gang.

Tenk. Dette driver man på med mens det som skal til er nullutslipp og fangst av 
klimagasser fra atmosfæren for at det skal bli bedre og ikke verre!. 

Dette får vi ikke til. Guterres får rett, det går like lukt til helvete!

Ja for det er vel riktig at klimagassene har den effekten det sies de har? Dette 
spørsmålet har jeg vel ikke lov å stille?  Det er vel som å banne i kirken!

Hva tenker du? Skal man fortsette som nå når det ikke har ønsket effekt? 
Dette må Klimapanelet og verdens regjeringer, medlemmene av panelet 
besvare! Vil de gå for nullutslipp og klimagassfangst fra atmosfæren? Hva vil 
de gjøre for å få det til? 

Slik det ser ut nå så lar ikke verdens klima seg redde!



VEDLEGG:

Det nytter ikke å redusere klimautslipp.

Hvis det er en drivhuseffekt fra CO2 i atmosfæren så vil den global 
oppvarmingen vedvare med samme styrke helt til man makter å redusere 
mengden CO2 i atmosfæren. Det er logisk! 
Dvs. det nytter lite og ingenting å fjerne litt av utslippene. 
Da fortsetter det å bygge seg opp og blir bare verre. Altså hvis det virkelig er
en drivhuseffekt fra CO2 i atmosfæren.

Det vil si utslipp reduksjoner på 55% innen 2030  er tafatt, det er ikke nok  og 
gir ikke den effekt man ønsker., Nemlig å  unngå en ytterligere global 
oppvarming! Definitivt ikke hvis bare Norge reduserer med 55%.

Verdens klima lar seg ikke redde på denne måten uansett.


